

Protokoll Styrelsemöte

Friluftsrämjandet Genarp 2025-06-25

Plats: Hemma hos Therese, kl 19.00-21.00

Närvarande: Rita Gullklint, Christel Meijerhöffer, Mats Hjerthén, Therese Omme, Helene Hansson, Lollo Grén, Johanna Bylander, Johanna Petersen, Jenny Planell, Peter Olsson

1. Öppnande av mötet
2. Godkännande av dagordningen
Dagordningen godkändes.
3. Val av mötessekreterare och justerare
Mats Hjerthén valdes till sekreterare och Christel Meijerhöffer till justerare.
4. Föregående protokoll
Upplys i ledarbrevet att vi har tillsynsansvar på Vita slingan (Peter kollar av slingan i juni).
Christel ska märka upp var kanotsläpet ska stå i förrådet.
Efter kontroll i ledarlistan på Teams, kom vi fram till att alla grupper utom knytte har minst en grundutbildad ledare.
Johanna B följer upp att gruppernas säkerhetsplan blir gjorda.
Helene har pratat med Karin om ansökan om sponsring från Tetra Pak för 2026.
Jakten på en förrådsnyckel pågår fortfarande då vi inte vet var den är
5. Årshjulet/ aktiviteter vår
Kullaläger, 19-21 september
Information om kullalägret skickas ut innan sommaren.
Mail har skickats ut från arrangerande grupp med anmälningsslänkar till Äventyren.
Gruppen har pratat om olika förslag på presenter och även att ta dit en person som bjuder på ett sevärt uppträdande.
Mörkerrundan
Gruppen som håller i årets Mörkerrunda är kontaktad och informerad.
6. Checklistor till våra aktiviteter i årshjulet
Helene tittar vidare på checklistorna.
7. Utbildningar
Camp out 2025 6-7 september
20 st är anmälda till de 60 platserna. Peter har kontaktat Skurups LA för att be

Genarps lokalavdelning

dem att göra lite mer reklam för helgen.

Planera in ny kajakkurs för ledare? Många som tillkommit sedan förra kursen. Christel skickar ut en fråga på Facebook om det finns något intresse för att gå utbildning.

8. Besiktning av släp

Lollo kommer besikta släpet när det är dags.

9. Extra bidrag till 12'ornas fjällresa

Eftersom vi har två grupper med 12'or föreslår Christel att föreningen skjuter till motsvarande summa för vad en extra julgransförsäljning ger, vilket styrelsen tyckte var en bra idé.

Therese berättade att de redan har anmält sig för att plocka skräp där gruppen tjänar pengar, samt även har ytterligare idéer för få pengar till gruppen.

10. Nytt material som köpts in (kort info)

Christel har köpt in en liten trädgårdsspade som toa-spade, fällbar såg, kartor på Skåneleden, en cykelkarta, vattenreningsutrustning till t ex fjällvandring. Detta ska snart läggas i förrådet.

Vi bestämde också att vi köper in fyra st SUP-väskor med hjul.

11. Läget i verksamheten. Knytte 20/21 - Väntar med att gå över till Mulle en bit in under kommande verksamhetsår, Mulle-19, Mulle -18, Strövare-16/17, Strövare -15, Lufsare -13, 2xLufsare -12, Lufsare -11, Lufsare -10, TVM, Vuxen Mulle, Tipsrundan, MTB, SUP och Vandring.

Utenatten i maj, juni blev inställd pga sjukdom.

Under juli kommer det arrangeras en utenatt, Äventyret är upplagt på hemsidan. För augusti saknar vi än så länge ledare och i september blir det utenatt under fredag-lördag i Raftarp innan Camp Out.

12. Övriga frågor

GFU har skickat en enkät till oss där vi blev tillfrågade om vi fortsatt vill vara med. Efter vårt deltagande i fjol känner vi att det inte riktigt är vår målgrupp, det var lite för gamla ungdomar som dök upp som vi saknar aktiviteter för. Därför tackar Johanna nej till fortsatt deltagande, men att vi gärna tar emot deras utskick med info.

Helene föreslog att vi skulle kunna starta en nybörjargrupp för högstadieåldern, där vi skulle lära ut grundläggande kunskap om hur man sätter upp ett tält, startar ett stormkök eller tänder en eld. Ett antal fristående träffar som man kan anmäla sig till efterhand. Vi tar fortsatt diskussion om det i höst.

Vi pratade om att vi vill sträva efter att sistaårs-Lufsargruppen efter fjällresan gör en planering för efterföljande hösttermin. Detta för att få gruppen att lättare fortsätta träffas och vara aktiva i föreningen.

Säkerhetsplan för Lufsare -11's fjällresa

I stort ser säkerhetsplanen bra ut, men det står omnämnt "tåg" i planen som kan korrigeras då gruppen valt att åka bil till Idre.

Friluftskortet

Regeringen har bestämt att alla barn 8-16 år ska få ett bidrag på 500:-/år. Vad detta skulle kunna innebära för oss är i nuläget svårt att säga, därför tar vi upp denna diskussion på ett möte i höst istället.

Kostnader för Microsoft-licenser från 2026

Vi bordlägger frågan hur vi hanterar detta till hösten.

Johanna berättade att hon råkat träffa på CK Ringen som skulle kunna tänka sig att ha ett samarbete med Friluftsförbundet, genom att de skulle kunna låna ut eller sälja begagnade cyklar.

Nästa möte. Boka höstens möten.

10/9

22/10

13/11

11/12

Samtliga möten kl 19.

13. Mötet avslutas

Mötet avslutades och ordföranden tackade mötesdeltagarna.

Vid protokollet

Justeras

Mats Hjerthén 2025-06-27

Christel Meijerhöffer 2025-06-27